



## CHAPITRE 29

## CHAPTER 29

Loi modifiant la Loi des droits sur les successions An Act to amend the Quebec Succession Duties Act

[Sanctionnée le 31 mars 1942]

[Assented to, the 31st of March, 1942]

**S**A MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

**H**IS MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Quebec, enacts as follows:

S. R. c. 80, a. 23, mod. **1.** L'article 23 de la Loi des droits sur les successions (Statuts refondus, 1941, chapitre 80) est modifié en ajoutant l'alinéa suivant:

Renseignements à d'autres gouvernements.

"Ces fonctionnaires pourront, en outre, sans ordonnance, donner des renseignements et fournir des documents à tout fonctionnaire chargé de la perception de droits sur les successions pour le gouvernement du Dominion ou d'une province, si ce gouvernement accorde les mêmes facilités aux fonctionnaires de cette province."

Entrée en vigueur. **2.** La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

**1.** Section 23 of the Quebec Succession Duties Act (Revised Statutes, 1941, chapter 80) is amended by adding thereto the following paragraph:

"Such officers may also, without an order, give information and furnish documents to any officer charged with the collection of succession duties for the government of the Dominion or of a province, if such government grants the same facilities to the officers of this Province."

Information to other governments.

**2.** This act shall come into force on the day of its sanction. **Coming into force.**